
Gävle Bridgeklubb  Protokoll 

    20131216 

Plats: Bridgeklubbens lokal 

Närvarande:  

- Stig Jansson ordförande 

- Ingegerd Eriksson 

- Eleonore Kronbäck 

- Lars Wirdby 

- Elisabeth Ullström 

- Gunnar Lind 

- Förutom styrelsen närvarade: Per och Lillemor Jernberg, Mona Justusson, 

Annika Bengtzon, Kent Maltein och delvis Kristina Olofsson 

§1 Mötets öppnande 

Stig hälsade alla välkomna och öppnade mötet med en förklaring att detta 

möte är mera ett arbetsmöte eftersom klubben står inför stora förändringar 

och tävlingsspelet behöver diskuteras 

§2 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen godkändes 

§3 Klubbens framtid 

Under nästa år kommer Förbundet flytta, det är oklart när. Det finns dock ett 

hyreskontrakt t o m den 31 december 2015. Det finns några intressenter till 

Förbundets del av lokalen men ingenting är klart ännu och vi kan inte räkna 

med samma hyresintäkt som vi har idag.  

§4 Spelprogram 

Vi diskuterade hur vi ska få fart på tisdagarna och hur vi ska kunna locka de 

som spelar lättsam tisdag att spela på någon av klubbens andra tävlingar. Även 

söndagsspel diskuterades. Kent hade många förslag i bagaget som han 

meddelar i skriftlig form. Diskussionen om speltillfällen under 2014 fortsätter. 

Vi beslutade att anordna följande kvaltävlingar: 

- DM-mix 16/1, 120 kr per person 

- DM-lag den 8/2, 600 kr per lag 

- DM-par den 22/2 med fest. Silvertävling med 42 brickor 

Kent meddelar dessa datum till Gävleborgs bridgeförbund 



§5 Rapporter 

Under förra styrelsemötet beslutades att höja spelavgiften till 50 kr även 

dagtid, d v s tisdag och onsdag.  Vi säljer inte längre 40-kronorskuponger men 

de som har sådana kvar får spela för dem under dessa tävlingar. 

 

§6 Valberedning 

På årsmötet beslutades att styrelsen tillsammans med Bertil skaffa ytterligare 

en valberedare. Styrelsen föreslår Per Jernberg. 

§7 Nästa möte 

Nästa möte blir den 7/1 

 

 Vid protokollet  Justeras 

 

 Ingegerd Eriksson  Stig Jansson 

  


